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Město Klášterec nad Ohří

Klášterecká delegace jela na zkušenou v 

oblasti lázeňství do Poděbrad
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Pozvání přijala od Ing. Konderly, jednatele společ-
nosti Lázně Felicitas, s.r.o.

Klášterec - Nymburk 5:4

celkově na zápasy 2:3
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hokejové play-off  skončilo pro klášterecké 
hokejisty už v prvním kole

Pro zámecký park se připravuje
kompletní obnova

O tom, jak by měla vypadat, hovoříme s autorem projektu
Ing. Tomášem Jiránkem
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Ranní budíček odkokrhal červený kohout

 Při návštěvě v lázeňského hotelu 
došlo také na setkání starosty Klášter-
ce nad Ohří Jana Houšky se starostou 
Poděbrad Ing. Jozefem Ďurčanským.

Po řidičích z nového sídliště, kteří dostali vánoční dárek v podobě 70místného parkoviště v prostoru ulic 
Dlouhá-Sportovní, by se měli v nejbližší době dočkat zlepšení situace s parkováním také obyvatelé z ulice 

Nová parkovací místa už vznikají také v ulici J.Á.Komenského

internetový portál města www.klasterec.cz

Během divoké noci chtějí překonat rekord ve fl orbale

Pro usnadnění podání daňových přiznání k dani z příjmů k termínu 31.3.2008, 
bude možno daňová přiznání podat i na Městském úřadu v Klášterci nad Ohří a 
to ve dnech:  19.3. 2008 a 26.3.2008 od 11.00 do 17.00 hodin.
K zaplacení daně mohou poplatníci použít daňovou složenku, kterou obdrží při podá-
ní daňového přiznání. Platba daňovou složenkou u České pošty je bez poplatku.
Na Finančním úřadu v Kadani budou v pracovních dnech rozšířeny úřední hodi-
ny takto: 25. - 31.3. 2008 od 7.30 do 18.00 hod.

V úterý 4. března se z Klášterce vyda-
la směr Poděbrady početná delegace. 
Vedení města spolu s několika koalič-
ními i opozičními zastupiteli se do stře-
dočeského lázeňského města vydalo na 
pozvání Ing. Konderly, jednatele společ-
nosti Lázně Felicitas, s.r.o., která se stala 
vítězem výběrového řízení na provoz 
kláštereckého lázeňského areálu.

J.Á. Komenského. Po roce 
příprav se zde na začátku 
března rozběhly stavební 
práce. Parkování a průjezd 
toto ulicí se tak sice pro tuto 
chvíli ještě více zkompliko-
valy, odměnou za trpělivost 
by ale mělo mělo být rozšíře-
ní parkovišť před domy 461 
– 466. Nová parkovací místa 
zde vzniknou díky nahraze-
ní dosavadního podélného 
parkování parkováním kol-
mým. Výstavbu parkovišť 
má na starosti jirkovská fi r-
ma Stavant s.r.o.            -lara-

Na návštěvě v Poděbradech

  FINANČNÍ ÚŘAD V KADANI INFORMUJE     

 Více foto najdete na www.klnoviny.cz

Studenti a profesoři klášterecké-
ho gymnázia se rozhodli, že pokoří 
rekord v hraní fl orbalu bez přestávek! 
Hlavními pořadateli jsou tělocvi-
káři, kteří budou plně podporováni 
ředitelem Jedličkou. Bavit vás v naší 
tělocvičně budou nejen studenti, 
kterých se na tuto divokou akci při-
hlásilo již přes sto, ale i profesoři! 
Nebudou zde chybět ani půvabné 
fanynky s pompóny a občerstvení. 
Zkrátka a dobře, moji drazí, tohle si 
nemůžete nechat ujít! 
Florbal se bude hrát přesně 24 
hodin a 1 minutu a povolána 
bude dokonce televize Nova. 
Naše úžasná show začíná 4. dub-

Hodně se o tom mluví, ale podle našich 
informací to málokdo viděl na vlastní 
oči. Minulý týden v ranních hodinách 
zřejmě nevěnoval řidič dodávkového 
automobilu Škoda Pick-up dostatečnou 
pozornost řízení, možná nepřizpůsobil 
rychlost svého vozidla stavu vozovky 
- kdo ví. Na okamžik, kdy jeho jízda 
skončila na kláštereckém kruhovém 
objezdu, ale určitě nezapomene. Jářku, 
musela to být pěkná šlupka, když se 
auto nezastavilo ani o betonové pilíře a 
skončilo až na vrcholu objezdu. A tak 
neuběhlo ani tři čtvrtě roku od zpro-
voznění této kruhové křižovatky a prv-
ní „křest“ má za sebou. Bohužel to není 
ojedinělý jev, že řidič nezaregistruje 
kruhový objezd. Třeba kadaňské „kru-
háky“, ty by mohly vyprávět...      -rony-

„Smyslem tohoto, říkejme tomu třeba 
výjezdní zasedání, bylo přesvědčit zastu-
pitele, že je naše vize fungujících lázní v 
Klášterci ve spolupráci se společnosti Láz-
ně Felicitas reálná,“ vysvětluje účel cesty 
jeden z jejích organizátorů místostarosta 
Tomáš Šroubek.                      více na str. 2

Kruhový objezd u nákupní zóny se dočkal „prvního křtu“ K požáru části bývalé prodejny nábyt-
ku Korea v Klášterci nad Ohří museli 
vyjet hasiči minulý pátek v půl čtvrté 
ráno. Požár byl lokalizován několika 
jednotkami hasičského záchranného 
sboru a pod kontrolu ho záchranáři 
dostali až po hodině a půl. Opuštěný 
objekt využívali k příležitostnému 
pobytu i bezdomovci, a tak lze hovo-
řit o velkém štěstí, že se nikomu nic 
nestalo. Škoda byla stanovena přibliž-
ně na 950 tisíc korun.                       -rony-

na v 8:00 a končí 5. dubna v 8:01. 
Že se ptáte, co nás k tomuto odváž-
nému úkolu přimělo?  „Sportem ke 
zdraví a k trvalé invaliditě.“ Toho si 
je vědom celý náš profesorský sbor i 
naši studenti, a právě proto, že přímo 
milujeme sport, jsme se rozhodli tuto 
akci uspořádat. Dále doufáme, že se 
nám podaří upoutat na nás pozornost 
a zajistit si tak slibovanou novou tělo-
cvičnu, kde by se podobné akce mohly 
konat častěji a kde by si studenti mohli 
zahrát v pořádných podmínkách. 
Takže, milé dámy a vážení pánové, těší-
me se na vás v naší zatím malé tělocvič-
ně a doufáme, že si tuto divokou noc 
všichni pořádně užijeme!        -majdu-

 foto S. Růta

Pochod na Mědník

       Klub českých turistů Klášterec 
            pořádá v neděli 23.3.2008

Turistický pochod – výstup pro 
velikonoční vajíčko na Mědník.

Start od 8 do 9 hod. ze stadionu TJ Klášterec.

Vážení čtenáři,
dostává se vám do rukou letošní 5. číslo 
Kláštereckých novin. Přestože distribuce 
novin v režii České pošty funguje již třetí 
měsíc, stále se někteří z vás obracíte na 
naši redakci s připomínkou, že vám novi-
ny nepřišly. Jedním z důvodů může být i 
zákaz vhazování reklamy a letáků, který 
máte uvedený na vaší poštovní schránce. 
Česká pošta do takto označené schránky 
noviny nevhazuje! Pokud to není váš pří-
pad, a přesto máte s distribucí problémy, 
obraťte se na naši redakci.

Výzva čtenářům
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V dalším díle našeho seriálu „Desatero 
vlastníka bytu“ se tentokrát zaměříme 
na orgány společenství vlastníků bytů. 
Protože členem společenství vlastníků 
bytů se stává ze zákona každý majitel 
bytu v konkrétním domě, může mít 
takové společenství i několik desítek 
členů. Aby bylo fungování takto počet-
né skupiny efektivní, je třeba na začát-
ku ustavit jednotlivé orgány s přesně 
vymezenými kompetencemi. Úprava 
postavení orgánů společenství, jejich 
práv a povinností a způsobu jejich 
svolávání je nedílnou součástí stanov 
každého společenství. Dobře zpracova-

6. část

Orgány Společenství

né stanovy jsou zárukou, že se někdy 
v budoucnu nerozhoří spory o to, kdo 
může o čem rozhodovat, kdo nese za 
co odpovědnost apod.
Povinné orgány každého společenství 
vlastníků bytových jednotek (SVJ) jsou 
dva - shromáždění a výbor společen-
ství. Pokud není výbor zvolen, plní 
jeho funkci člen společenství pověřený 
funkcí výboru (pověřený vlastník). Dal-
šími orgány, které si společenství může 
zvolit, ale nemusí, jsou kontrolní komi-
se, popř. revizor. 
Členem voleného orgánu společen-
ství může být pouze člen společen-
ství, který dosáhl věkové hranice 18 
let a  je způsobilý k právním úkonům. 
Vzorové stanovy uvádějí některé další 
podmínky, které musí být splněny. 
Členem voleného orgánu společenství 
nemůže současně být ten, jehož pří-
buzný v řadě přímé, sourozenec nebo 
manžel (manželka) je členem volené-

ho orgánu společenství. Členství v jed-
nom voleném orgánu společenství je 
navíc neslučitelné s členstvím v jiném 
voleném orgánu tohoto společenství. 
Takže například člen výboru nemůže 
být zároveň v kontrolní komisi. Zrovna 
tak je zcela nepřípustné, aby kdokoli 
zastoupil člena voleného orgánu při 
hlasování. Za výkon volené funkce 
nese každý osobní zodpovědnost 
a namísto nemocného člena výbo-
ru jeho manželka opravdu hlasovat 
nemůže, byť by měla na projednáva-
nou věc úplně stejný názor jako on. 
Nejvyšším orgánem společenství je 
shromáždění vlastníků. Nejedná se o 
orgán volený, protože ho tvoří členové 
společenství. Zákonná lhůta pro první 
schůzi shromáždění je 60 dnů po vzni-
ku společenství a svolává ji původní 
vlastník budovy, což je v našem přípa-
dě město. První schůzi shromáždění 
musí být přítomen notář, který z ní 

pořizuje notářský zápis. 
Shromáždění se schází nejméně jed-
nou za rok. Svolává ho výbor nebo 
pověřený vlastník. Shromáždění musí 
být svoláno také v případě, že o to 
požádají vlastníci jednotek, kteří mají 
minimálně čtvrtinu hlasů. Shromáždění 
se svolává písemnou pozvánkou, která 
se doručí všem členům společenství a 
současně vyvěsí v domě na domovní 
vývěsce společenství nejméně 15 dní 
přede dnem konání shromáždění. 
Shromáždění volí a odvolává členy 
výboru nebo pověřeného vlastníka a 
volí  a  odvolává  členy  kontrolní komi-
se nebo revizora, pokud jsou zřízeny.
Do výlučné působnosti shromáždění 
náleží například: schválení nebo změ-
na stanov; změna osoby správce nebo 
změna obsahu smlouvy se správcem; 
změny účelu užívání stavby, podstat-
né změny týkající se společných částí 
domu; výše příspěvků členů spole-

čenství na správu domu a pozemku; 
schválení roční účetní závěrky; roz-
hodování o výši záloh na úhradu za 
služby; rozhodování v majetkových 
věcech; stanovení výše odměny čle-
nům výboru či pověřenému vlastníku; 
rozdělení zisku společenství; pravidla 
pro užívání společných částí domu 
nebo schvalování rozpočtu společen-
ství. V některých případech stačí pro 
schválení tříčtvrtinová většina hlasů 
přítomných členů, v jiných je nezbytný 
souhlas všech členů společenství. Jed-
notlivé situace postihují opět vzorové 
stanovy. V případě, že při hlasování 
shromáždění nedojde k dohodě, nebo 
dopadne nerozhodně, může o dané 
věci rozhodnout na žádost kteréhokoli 
člena společenství soud. 
Protože se jedná o složitou a rozsáhlou 
problematiku, zaměříme se na další 
orgány společenství vlastníků v příštím 
díle našeho seriálu.                              -lara-D
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V pondělí 3. března se uskutečnila 25. schůze rady města. Přinášíme vám 

několik, z našeho pohledu zajímavých, bodů jednání. Rada města mimo jiné:

schválila zadání zakázky „Rekonstrukce povrchů – ul. Třebízského“ 
uchazeči Silnice Žatec, a.s.;
schválila vyhlášení poptávkového řízení na dodavatele zakázky „Rekon-
strukce objektu č. p. 179 ve sportovním areálu“ (sauna, fi tness, ubytovna)
schválila vyhlášení poptávkového řízení na dodavatele zakázky 
„Výměna oken a dveří na objektu MěÚSS“;
schválila zadání zakázky „Propojovací komunikace ul. Dlouhá 
– Útočiště“ uchazeči Vodohospodářská stavební spol. s r.o.

•

•

•

•

Součástí návštěvy klášterecké delegace v 
Poděbradech byla podle místostarosty 
Šroubka prohlídka čtyřhvězdičkového 
hotelu Spa Felicitas, který společnost 
Lázně Felicitas s.r.o. postavila vlastní 
investicí 120 milionů korun a který je v 
provozu od února loňského roku. 
„Dnes je to nejlepší lázeňský hotel v 
Poděbradech, který nabízí jak soukro-
mé klientele, tak klientům zdravotních 
pojišťoven kompletní rehabilitační 
zázemí, ambulantní lékařskou péči, 
balneoprovoz, fyzioterapii, masáže, 
elektroléčbu a další doplňkové služby. 
Při prohlídce hotelu i během následující 
diskuse si myslím všichni uvědomili, že 

společnost Lázně Felicitas má v oblas-
ti lázeňství velké zkušenosti a že bude 
vhodným partnerem v budoucím roz-
voji lázeňství v našem městě,“ dodává 
Tomáš Šroubek.
Pozvání přijal také starosta Poděbrad 
Ing. Jozef Ďurčanský, který zdůraz-
nil nezpochybnitelný význam lázeň-
ství pro prosperitu a rozvoj malého 
města, jakým jsou jak Poděbrady, tak 
Klášterec. Podle místostarosty Tomá-
še Šroubka je v současné době většina 

kláštereckých zastupitelů s plánem roz-
voje lázní v Klášterci srozuměna a nic 
by tak nemělo bránit schválení práv-
ních úkonů potřebných k ofi ciálnímu 
spuštění lázeňského provozu, ke kte-
rému musí dojít nejpozději 30. června 
tohoto roku.
Jak bude tedy vypadat následující 
postup? Podle Tomáše Šroubka bude 
složitý, ale rychlý. „Provoz lázní spus-
tíme v červnu, ovšem akciová společ-
nost Lázně Evženie, která bude provoz 
zajišťovat, musí vzniknout podstatně 
dřív. Naplánovaný harmonogram je 
zatím takový, že 13. března zasedne rada 
města, která odsouhlasí záměr založit 

akciovou společnost Lázně Evženie, 
a.s., 18. března se uskuteční mimořádné 
zastupitelstvo s jediným bodem progra-
mu, kterým bude právě způsob provozu 
lázní. Promluvit by zde měli odborníci 
na lázeňství a samozřejmě očekávám, 
že se rozvine diskuse. Z tohoto zastupi-
telstva by mělo vzejít teoreticky jediné 
usnesení, které bude říkat, že zastupitel-
stvo města souhlasí se záměrem založit 
akciovou společnost Lázně Evženie, a.s. 
a zároveň odsouhlasí smlouvu mezi 

Klášterecká delegace si zajela na zkušenou do PoděbradKlášterecká delegace si zajela na zkušenou do Poděbrad

Myši, krysy a potkani jsou odnepaměti nedílnou součástí lidských sídlišť. Jejich 
přítomnost si ale často neuvědomujeme, neboť tito převážně noční živočichové se 
ze svých úkrytů ve sklepích a stokách vynořují až po setmění. Lidé s nimi vedou 
nekonečný a zřejmě nevyhratelný boj. Trumfem v tlapkách hlodavců je jejich neu-
věřitelná plodnost a všežravost. Naproti tomu člověk vyráží do vzájemného boje 
ozbrojen toxickými granulemi, pastičkami a - veřejnou vyhláškou. Ta umožňuje 
městům nařídit v případě přemnožení hlodavců provedení speciální 
ochranné derati- zace, jejímž cílem je ochrana zdraví před  vzni-
kem a šířením infekčních onemocnění. 
Zastupite- lé města Klášterce schválili zmíněnou 
v y h l ášku na svém únorovém zasedání. Samotná 
deratizace je naplánována na období od 11. března do 11. 
dubna a týkat by se měla rizikových oblastí – hlavně sídlišť 
a větších průmyslových areálů na území města. Zatímco 
d o p o - sud se hubení hlodavců odehrávalo pouze na 

základě doporučení ze strany 
města vlastníkům objektů, 
kvůli větší efektivitě zvolil ten-
tokrát odbor životního pro-

středí formu veřejné vyhlášky. 
- l a r a -

Město se snaží přebít krysí trumfyMěsto se snaží přebít krysí trumfy

O stěhování odboru sociálních věcí, 
školství a bytové politiky z radnice 
na nové sídliště se začalo poprvé 
mluvit na podzim roku 2005. Jako 
nové sídlo odboru byly vybrány 
nevyužívané prostory Kabelové 
televize v ulici Polní. Důvodů, proč 
se vedení města k tomuto kro-
ku rozhodlo, bylo několik – lepší 
dostupnost pro občany města, kte-
ří služeb sociálního odboru využí-
vají, důstojné pracovní prostředí 
pro zaměstnance dosud se tísnící 
v nevyhovujících prostorech a v 
neposlední řadě možnost vybu-
dování bezbariérového přístupu v 
rámci plánované rekonstrukce.
Na konci roku 2006 byl k dispozici 
projekt i část fi nančních prostřed-
ků a o rok později odstartovala 
samotná rekonstrukce. V součas-
né době je už většina stavebních 
prací u konce. Proběhla komplet-
ní výměna oken, opravy se dočká 
také fasáda, ale ty největší změny 
se odehrály uvnitř objektu. Pokud 
půjde vše podle plánu, mělo by se 
nové sídlo odboru sociálních věcí 
otevřít pro veřejnost v druhé polo-
vině letošního roku. Přesný termín 
není zatím stanoven.              -lara-

Sociální služby budou blíž občanůmSociální služby budou blíž občanům

městem a společností Lázně Felicitas, 
s.r.o. 20. března se sejde opět rada měs-
ta, která odsouhlasí založení společnosti 
Lázně Evženie, a.s. spolu se stanovami 
a s obsazením řídících orgánů: dozorčí 
rady a představenstva. 25. března se 
uskuteční druhé mimořádné zastupitel-
stvo, které potvrdí souhlas rady města. 
Následně starosta města sepíše  notář-
ský zápis o založení akciové společnosti 
Lázně Evženie a poté bude dán návrh 
na její zápis do obchodního rejstříku. 
Pokud půjde vše podle plánu, měla by 
být provozní společnost Lázně Evženie, 
a.s. založená do poloviny dubna.“ 
Akciová společnost Lázně Evženie bude 
z počátku ve 100% vlastnictví města 
a to až do doby, než společnost Lázně 
Felicitias splní své závazky vyplývající 
ze smlouvy mezi ní a městem Klášterec  
nad Ohří. Pokud se tak stane, bude mít 
nejpozději do konce června 2009 nárok 
na odkup 70 % akcií společnosti Lázně 
Evženie, a.s. Tato akciová společnost 
ale nebude vlastníkem žádného nemo-
vitého majetku. Pozemky i všechny 
lázeňské objekty zůstanou i nadále v 
majetku města Klášterec nad Ohří.
Jak už bylo zmíněno v úvodu, provoz 
lázní by měl být zahájen v červnu. Mož-
nost prohlédnout si prostory lázeň-
ského domu a seznámit se s plány na 
další rozvoj lázní dostanou ale občané 
už 17. května, na kdy je naplánováno 
„Svěcení pramenů“ - ofi ciální zahájení 
lázeňské sezóny.                               -lara-

Hodně zvláštním způsobem jíz-
dy na sebe upozornil řidič, když 
v pozdních nočních hodinách pro-
jížděl ulicí Královehradecká. Hlídka 
MP řidiče zastavila a po provedené 
pozitivní orientační dechové zkouš-
ce mu zakázala další jízdu a na mís-
to přivolala Policii ČR, která si věc 
převzala s podezřením na řízení 
pod vlivem alkoholu.

 Další případ narušení občanského 
soužití musela řešit hlídka MP. Důvo-
dem byl spor mezi domovnicí a uživa-
telkou bytu v Žitné ulici, kdy se uživa-
telka domáhala od domovnice úklidu 
před svými vchodovými dveřmi. Spor 
vyvrcholil urážkami ze strany uživa-
telky a následným vysypáním mouky 
na chodbu s tím, aby si to domovnice 
uklidila. Přestupek bude projednán 
před přestupkovou komisí.

Očima strážců pořádku Policie informuje ...

S úmyslem zbavit se psa uvázal starší 
muž svého miláčka u místního útulku, 
ačkoli byl předem pracovníkem útulku 
upozorněn, že takto nemůže situaci 
řešit. Podle známky byl zjištěn majitel 
psa, který se bude zodpovídat za poru-
šení zákona na ochranu zvířat proti 
týrání.

Policie v Klášterci nad Ohří vyšet-
řuje vloupání do rekreační chaty v 
Okounově. Majitel uvedl, že během 
února na chatě nebyl a když tam nyní 
přijel, našel poškozené okno. Tím zlo-

děj vnikl dovnitř. Pachatel pak odstranil 
zámek na vratech vedoucích do sklepa 
chaty a tam demontoval domácí vodár-
nu s příslušenstvím. Škodu vyčíslil maji-
teů na deset tisíc korun. Pro případného 
zloděje mají policisté připravena obvině-
ní z trestných činů krádeže a porušování 
domovní svobody.

Na neposlušnou domovnici vzala 
mouku a  „drsný slovník“ ...

Opuštěná chata přilákala zloděje. 
Ze sklepa zmizela vodárna  ...

Posílená alkoholem ohrožovala 
dopravu na „třináctce“ ...

Chtěl se  zbavit psa,  místo toho 
bude mít problémy ...

Minulý týden v odpoledních hodi-
nách reagovala hlídka na oznámení, 
že v prostoru křižovatky u hotelu 
Novohradský se na komunikaci 
pohybuje žena a ohrožuje dopra-
vu. Hlídka na místě zjistila, že žena 
takto jednala pod vlivem alkoholu. 
Protože to nebylo poprvé, bude žena 
řešena za přestupek. 

Nechtělo se mu pěšky, teď toho 
bude zřejmě litovat ...
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ZPRAVODAJSTVÍ

V jednom z předchozích čísel Kláštereckých 
novin jsme vás informovali o přípravě pro-
jektu kompletní obnovy zámeckého par-
ku. Autorem projektu, se kterým se město 
uchází o dotaci z  Operačního programu 
životní prostředí, je Ing. Tomáš Jiránek z 
renomované společnosti Zahrada nad 
Metují s.r.o. Bezprostředně po dokončení 
projektu jsme s ním udělali velmi zajímavý 
rozhovor, který vám nyní nabízíme.

Jak vy jako zahradní architekt vnímá-
te klášterecký park? Zdejší lidé na něj 
mají jistě svůj názor, ale jaký je názor 
nezaujatého odborníka?
Zdejší park má díky řece, která jím proté-
ká, díky terénnímu dramatu a své rozloze 
jedinečnou kompoziční charakteristiku. 
Thunové - majitelé zdejšího panství a 
zároveň zakladatelé zámeckého parku – 
dobře věděli, co dělají. Byli to velmi vzdě-
laní zahradníci stejně jako Lobkowiczové 
a Kolowratové a měli velkou úctu k profe-
si zahradnictví. Ze zahraničních návštěv si 
přiváželi originální metody, jak nakládat s 
romantickým krajinářským parkem, který 
je samozřejmě typově něco úplně jiného 
než přísná formální renesanční zahrada 
nebo zahrada klasicistní francouzského 
či italského typu. Pro tehdejší aristokracii 
patřilo zahradnictví k základu vzdělává-
ní, byla to součást intelektuální noblesy. 
Exotické rostliny byly předmětem velko-
rysých darů, které tvořily součást jejich 
botanických a dendrologických sbírek. 
Takové je historické pozadí vzniku i v pří-
padě kláštereckého zámeckého parku.

Dá se tedy říct, že se zdejší park nelíbí 
jen široké veřejnosti, ale hodnotí ho 
kladně i odborníci?
Odborná veřejnost řadí klášterecký 
zámecký park velmi vysoko minimálně 
v regionálním měřítku. V typu anglický 
krajinářský park je to dokonce jeden z 
nejvýznamnějších parků v Čechách a 
na Moravě. To ví mnoho dendrologů, 
kteří se sem jezdí dívat na stromy, ví to 
zahradní architekti... Takže zdejší park má 
určitě svoji hodnotu jak po stránce den-
drologické – tím že se tu nachází něko-
lik významných dřevin – tak po stránce 
umělecké a historické. 

Proč se vůbec plánuje obnova zámec-
kého parku? Vždyť se zdá být v pořád-
ku a město jej v rámci svých možností 
udržuje. 
Lidé, kteří do parku pravidelně chodí, si 
samozřejmě neuvědomují naléhavost 
zásahu, nutnost provést výraznou obno-
vu. Park se jim zdá udržovaný a v pořád-
ku. My máme to štěstí, že vidíme park v 
jeho dospělosti, tak jak si jeho tvůrci při 
zakládání představovali, že bude jednou 
v budoucnu vypadat. Trochu jsme ale 
pozapomněli, že se o něj musíme dále 
postarat, aby se z něj mohly těšit i násle-
dující generace. Ať se nám to líbí nebo 
ne, socialismus odsunul krajinářskou pro-
fesi do pozice nevýznamného řemesla. 
Důležitá byla tehdy produkce karafi átů 
na MDŽ, ne péče o zahradní architekturu. 
Pokles zájmu ale můžeme zaznamenat 
už dřív. Ve 30. letech 20. století přišla hos-
podářská krize, následovala 2. světová 
válka, 50. a 60. léta a park chátral a chát-
ral. Dnes je klášterecký zámecký park sice 
udržovaný, ale přestárlý. Oproti některým 
historickým památkám má ovšem jednu 
velkou výhodu - nikdy neutrpěl nějaký 
výrazný devastující zásah a nikdy nezů-
stal ležet úplně ladem. Takže má značnou 
šanci na záchranu.

Co přesně bude obnova parku zname-
nat pro zdejší stromy ?
Je třeba zajistit generační kontinuitu, 
vysadit nové stromy, které nahradí ty sta-
ré. To je zvlášť citlivá etapa obnovy každé-
ho parku. Lidé vnímají kácení stromů 
velmi emotivně a samozřejmě se budou 
ptát, proč kácíme právě tento strom. A 
my budeme muset umět své rozhodnutí 
obhájit. V případě kompletní obnovy tak 

V minulém čísle Kláštereckých novin jsme otiskli článek „Dráhy nemají „chytré“ 
lokomotivy“, kde jsme hledali odpověď na otázku, proč dochází k tzv. „šibová-
ní“, kvůli kterému musí řidiči čekat před železničním přejezdem v Miřeticích. K 
našemu velkému překvapení vzbudil tento krátký článek nebývalou odezvu, zvlášť 
mezi zasloužilými železničáři. Aby byla tedy informace o dění na kláštereckém 
nádraží úplná, přinášíme na jejich přání následující doplnění. 
Posunování vlaků se sice neděje přímo v prostoru přejezdu, ale z důvodu bez-
pečnosti není možné nechat přejezd v tento okamžik otevřený. Šibující loko-
motiva sice zastaví tak, že průjezdu aut nebrání, ale riziko, že strojvedoucí 
stroj neubrzdí, tu je. Například při námraze. Železničáři, kteří na náš článek 
reagovali, upozorňovali také na další důvod, který v tomto úseku komplikuje 
železniční dopravu kromě námi zmiňovaného rozdílného napětí. V Klášterci 
totiž hraničí kraje Ústecký a Karlovarský, což způsobuje v regionální vlakové 
dopravě nemalé problémy už od prosince 2006. Do tohoto data osobní vlaky 
hranici přejížděly, nyní musí cestující jedoucí na trati Chomutov-Karlovy Vary 
v Klášterci přesedat. Dochází tak k absurdní situaci, kdy musí cestující na dese-
tikilometrovém úseku mezi Kadaní v Ústeckém a Perštejnem v Karlovarském 
kraji v půli cesty přestoupit na jiný vlak. A důvod? Tehdejší tiskový mluvčí ČD 
Aleš Ondrůj to vysvětloval v prosinci 2006 takto: „Dosud se jezdilo bez přestupů, 
protože to tak kraje chtěly. Teď to chtějí jinak.“                                                    -lara-

Za komplikace může technika i politikaZa komplikace může technika i politika

Jak se dozvíme z portálu www.jaktridit.
cz, každý z nás vyhodí za rok asi 150 až 
200 kg odpadů. V případě středně velké-
ho města, jakým je Klášterec, to činí roč-
ně zhruba 4 000 tun odpadu, který pak 
končí z velké části na skládkách. Pokud 
však odpady už doma třídíte a dáváte je 
do barevných kontejnerů, umožníte tak 
recyklaci více než třetiny tohoto množství. 
Za rok tak můžete vytřídit až 30 kg papíru, 
25 kg plastů, 15 kg skla. Nějaký systém 
třídění má zavedený téměř každé město 
či obec v republice a ani Klášterec není 
výjimkou. Na území města se v současné 
době nachází 197 popelnic na papír, 110 
popelnic na sklo a 97 popelnic na PET lah-
ve. V některých částech města, kde 240lit-
rové popelnice nestačí, jsou pak umístěny 
1100litrové kontejnery: 4 na papír a 14 na 
PET lahve. Počet kláštereckých domác-
ností, pro které se stalo třídění odpadu 
běžnou součástí života, pomalu ale jistě 
roste. Největší skok je patrný v případě 
PET lahví, kterých se v loňském roce vytří-
dilo třikrát tolik než v roce 2006. O 20 tun 
vzrostlo množství vyseparovaného papí-
ru a o téměř 15 tun pak množství vytřídě-
ného skla. 
Přestože většina lidí má dnes už alespoň 
základní informace o tom, jak správně tří-
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Při obnově zámeckého parku budou inspirací také dobové fotografiePři obnově zámeckého parku budou inspirací také dobové fotografie

rozsáhlého prostoru, jakým je zdejší park, 
nejde o to srovnávat počet vykácených a 
vysazených stromů. Smyslem není vysa-
dit stromy všude, kde je volný prostor. 
Musí se zachovat i prosvětlená místa. 
Máme samozřejmě snahu držet maxi-
mum stromů co nejdéle. Pomáhá nám i 
to, že nerostou uprostřed zástavby, ale v 
parku, kde nehrozí takové riziko, že způ-
sobí nějakou majetkovou škodu. Dnešní 
věda navíc nabízí řadu způsobů, jak staré 
stromy ošetřovat. Říkám ale na rovinu, 
stromy se budou kácet. Ovšem ve velké 
míře i vysazovat.

Největší kácení se bude zřejmě týkat 
náletů. Je v parku hodně „zaplevele-
ných“ míst?
V podstatě rozlišujeme dva typy plevel-
ných dřevin. Za prvé ty, které byly vysáze-
ny původně - např. tisy – a které se velmi 
rychle rozrůstají a zarůstají do sebe. Ty 
budeme jen trochu korigovat a vracet 
zpět do původní formy, abychom v par-
ku zajistili lepší výhled. A pak zde máme 
invazivní dřeviny – např. křídlatka – které 
jsou z ekologického hlediska nebezpeč-
né, protože se velmi rychle šíří a zabírají 
prostor jiným typům rostlin. Naštěstí se ve 
zdejším parku nenachází nejhorší zástup-
ce těchto plevelnatých dřevin - bolševník. 
To by byl skutečný problém. 

Chystají se v rámci obnovy parku 
nějaké výrazné zásahy do jeho součas-
né podoby? Přibudou nějaké altány, 
jeskyně, vodotrysky...? Poznají vůbec 
Klášterečané „svůj“ park?
My nemáme tvůrčí ambice. Náš ateliér 
pracuje často s historickými zahradami a 
památkovými objekty a já vždycky říkám, 
že je důležité přijít, pochopit a - promiňte 
mi ten výraz - nepodělat to. Chtěl bych 
uklidnit místní občany, že nevymýšlíme 
nic nového, jen děláme chirurgický řez 
co se týče cest, osvětlení, mobiliáře, lavi-
ček... Tato drobná architektura, která je 
nedílnou součástí parku jako takového, 
by měla být hlavně funkční a přirozená, 
tak aby nerušila celkový dojem. Naším 

záměrem není dát sem například výrazné 
zdobné lavičky á la 19. století. Tyto rádo-
by historické doplňky nadělají leckdy víc 
škody než užitku. A že to někdo chce mít 
„jako za Thuna“? No to je jasné, kdyby tu 
žil Thun dnes, tak určitě sáhne po sou-
časné lavičce. Moderní design může být 
nakonec hezčí než nějaká kýčová napo-
dobenina. Další věc, kterou musíme při 
plánování drobných architektonických 
prvků zohlednit, je fenomén dnešní doby 
– vandalství. Takže kromě toho, že budou 
funkční a přirozené, tak musí být, jak já 
říkám, blbovzdorné. A skloubit design, 
jemnost, sociabilitu a zároveň trvanlivost 
není rozhodně jednoduché.

Jak vnímáte přítomnost současné 
technické stavby - jezu - uprostřed 
zámeckého parku?
Upřímně řečeno, není to nic romantické-
ho ani krásného a chápu, že mnoha lidem 
vadí. Svými proporcemi a měřítkem do 
okolní krajiny příliš nezapadá. Na druhou 
stranu má takový jez i pozitivní moment 
- zvuk vody, její hučení, dodává zdejšímu 
místu určitou atmosféru. Věřím, že pokud 
správce jezu, kterým je povodí Ohře, uvi-
dí, že to Klášterec myslí s obnovou parku 
a celým okolím Ohře vážně, že se najde 
nějaké řešení. Stejně tak kazí dojem z parku 
a zámku výhled na nedaleké věžáky. S tím 
už asi půjde těžko něco dělat. Síla okolní 
krajiny a městečka je naštěstí tak výrazná, 
že ten negativní dojem trošku vyrovnává.

Kde jste brali inspiraci, když jste pro-
jektovali obnovu zámeckého parku?
Při přípravě projektu obnovy zámecké-
ho parku nám velmi pomohly historické 
pohledy a fotografi e, které se nám poda-
řilo získat díky Ing. Beranovi. Památkáři 
mají totiž často problém povolit něco, co 
není doloženo z historie dané památky. 
Chceme například zpřístupnit a propojit 
spodní část parku pomocí lávky. A díky 
starým pohledům máme důkaz, že tomu 
tak dříve skutečně bylo a není to nějaký 
náš výmysl. Ze starých pohlednic čerpá-
me inspiraci i v případě obnovení porost-
ných lemů, bylin a okrasných keříků, 
které lemovaly zdejší cesty. Klášterecký 
zámecký park, jak je vidět na historických 
pohlednicích, velmi připomíná park v 
Průhonicích. Zdá se, že se hrabě Thun a 
tvůrce průhonického parku hrabě Sylva-
Tarouca znali a vzorem pro klášterecký 
park byl právě ten průhonický. I když kdo 
ví. Kdybychom chtěli být hodně troufalí, 
můžeme říct, že Průhonice jsou kopií 
kláštereckého parku. Nebudeme samo-
zřejmě usilovat o přesné napodobení 
parku z dobových pohlednic. Na jedné z 
nich je například vidět sala terrena kom-
pletně zarostla popínavkami. K tomu se 
určitě vracet nebudeme. 

Napadá mě trochu kacířská myšlenka. 
Má vůbec smysl investovat peníze do 
zámeckého parku, když by se ve měs-
tě jistě našlo spousty jiných problémů, 
které je třeba řešit?
V minulých letech se v okolí Klášterce 
vybudovala velká průmyslová zóna, kte-
rá nabídla spoustě lidí práci. Myslím si, že 
si tito lidé zaslouží také místo, kde budou 
moci odpočívat. A plánované propojení 
parku, náměstí a lázní vytvoří přímo v 
centru města jedinečnou oázu, kterou 
disponuje na severu Čech skutečně vel-
mi málo měst. Takže za sebe říkám, že to 
smysl má.                                                     -lara-

dit, aby byla recyklace odpadu co nejefek-
tivnější, nebude určitě na škodu si některé 
základní věci připomenout.
Do modrých nádob můžete odhodit: 
noviny, časopisy, kancelářský papír, reklam-
ní letáky, knihy, sešity, krabice, lepenku, 
kartón, papírové obaly; nepatří sem nao-
pak: mokrý, mastný nebo jinak znečištěný 
papír, uhlový a voskovaný papír, použité 
plenky a hygienické potřeby.
Do zelených nádob můžete odhodit: 
láhve od nápojů, skleněné nádoby, skle-
něné střepy - tabulové sklo; nepatří sem: 
keramika, porcelán, autosklo, drátěné 
sklo a zrcadla. 
Do žlutých nádob můžete odhodit jen 
PET lahve. V Klášterci nejsou totiž kontej-
nery na plast jako takový, ale právě jen na 
PET lahve.
V oblasti třídění odpadu panují mezi veřej-
ností i některé mylné informace. Podle již 
zmíněného portálu www.jaktridit.cz není 
například pravda, že před vhozením do 
kontejneru je třeba odstranit z PET lahve 
víčko a etiketu. PET láhve můžete do kon-
tejneru vhazovat s etiketou i víčkem, neboť 
obojí bude při dalším zpracování odstra-
něno. PET láhve je ale třeba sešlápnout. 
Nesešlápnuté láhve jsou objemné a tím 
zdražují přepravu, komplikují manipulaci 
a recyklace se tak stává nákladnější. Další 
zažitý omyl se týká kancelářských svorek. 
Před vhozením do kontejneru je není tře-
ba z časopisů a dokumentů odstranit. Při 
dalším zpracování, takzvaným rozvlákně-
ním, se z papíru stane hladká kaše a těžší 
části jako svorky a sponky klesnou ke dnu, 
odkud jsou vybírány magnetickou sepa-
rací. Stejně tak není nutné z dopisních 
obálek vyndavat foliová okénka. V třídírně 
si s tím opět poradí. 
V Klášterci jsou zatím k dispozici nádoby 
na tři druhy tříděného odpadu. V budouc-
nu by k nim ale měly přibýt ještě kontej-
nery na tzv. tetrapaky (nápojové krabice 
od mléka a džusů) a na bioodpad.     -lara-

V oblasti třídění odpadu panují mezi 
veřejností i některé mylné informace

Město Klášterec nad Ohří
spolu s ředitelkami mateřských škol 

vyhlašuje

zápis do mateřských škol
pro školní rok 2008/2009

od 17. března do 19. března 2008 
denně od 10 do 15 hod.

Vezměte s sebou občanský průkaz
a zdravotní průkaz dítěte.

Zápis se provádí do naplnění kapacity 
mateřské školy.

Vážení čtenáři,
v minulém čísle Kláštereckých novin jsme vás v závěru článku „Vyroste 
v Klášterci další čerpací stanice?“ vyzvali, abyste nám k tomuto tématu 
napsali svůj názor. Na adresu redakce už přišlo několik reakcí. Pisatelé se 
k plánu soukromého investora na výstavbu čerpací stanice a kruhové-
ho objezdu staví různě. V příštím čísle vám některé z došlých příspěvků 
nabídneme. Zároveň se těšíme na vaše další názory na toto i jiná témata.
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KULTURA / NÁZORY

Přečetla jsem si příspěvek, který vyšel 
koncem února tohoto roku v Klášte-
reckých novinách. Paní Iveta Machov-
cová, Věra Nagyová, Pavlína Blahní-
ková a Jana Boguská v něm kritizují 
Klubíčko. Jelikož se svou dcerou nav-
štěvuji Klubíčko velmi ráda, rozhodla 
jsem se pro reakci na tento článek.
Dne 28. února 2008 se v Klubíčku na 
toto téma strhla diskuze, z níž vyply-
nulo, že žádná z přítomných mami-
nek nesouhlasí s názorem výše zmí-
něných paní a do Klubíčka dochází 
se svými dětmi rády. Dle mého názo-
ru dělají pedagožky, které mají chod 
části DDM v Klášterci nad Ohří – 
Klubíčko na starosti, při svých mož-
nostech maximum. Např. pro bato-
lata, která pisatelky zmiňují, zde je 

kroužek cvičení, výtvarný, hudební, 
relaxační a i angličtina. Hraček zde 
nabízených je velký výběr. Je jasné, že 
se rychle opotřebují a pokud peda-
gožky zjistí, že jsou poškozené, ih-
ned je vyřazují. Sama jsem toho byla 
nedávno svědkem. K hygieně musím 
podotknout, že když má dcerka měla 
„malou nehodu“, pracovnice Klubíč-
ka se mnou a ostatními maminkami 
ihned zajistily úklid.
Souhlasím s pisatelkami v kritice při-
dělování fi nancí pro dětská zařízení a 
hřiště. Také vidím velký rozdíl mezi 
Kadaní a Kláštercem. Dlouho se již 
zamýšlím, proč v Kadani „to“ jde a v 
Klášterci n. O. ne. S lepšími fi nanč-
ními prostředky a podporou by jistě 
i možnosti Klubíčka byly lepší. To je 
ovšem otázka pro představené města 
a ne pro DDM.   Mgr. Jana Nešťáková

Napsali jste do redakce ...

Není bratr jako bratrNení bratr jako bratr

Libuše Dlouhá Jiří Dlouhý

Matěj Sedláček

Michal Gorol´

Jakub Vaněček

Andrea Oujeská

Noví občánci města

KOUPÍM BYTY
VŠECH VELIKOSTÍ.

I ZADLUŽENÉ.
PLATBA IHNED.

800 26 66 26800 26 66 26

Volejte
bezplatně

Dita B. 
Klášterec je malé městečko v údolí mezi 
Krušnými a Doupovskými horami na 
levém břehu Ohře. Je zde krásný anglic-
ký park, nově vybudovaný lázeňský are-
ál a mnoho dalších „zelených“ míst. Ale i 
tato místa mají své chyby. V našem měs-
tě mi nejvíc vadí „pejskaři“. Své miláčky 
pouštějí, kde chtějí, a ti pak dělají hro-
mádky, kde se jim zlíbí. Myslím to tak-
hle: Je krásný den a vy si jdete se svým 
přítelem/svou přítelkyní zámeckým 
parkem na jarní procházku. Zamilova-
ně si hledíte do očí, a když si sednete, 
ucítíte, že vaše drahá polovička něčím 
nelibě zavání. To právě váš miláček šlápl 
do „psího dárečku“. Ne zrovna dvakrát 
příjemná představa. Takže si myslím, že 
město Klášterec nad Ohří by mělo něco 
podniknout. Třeba koupit takzvaný 
„vysavač“, který psí exkrement vysaje a 
nikdo tudíž do něj nešlápne. Jinak mi už 
skoro nic na našem městě nevadí.

Petra T. 
Klášterec nad Ohří, středně velké měs-
tečko a také můj domov. Trochu jsem 
si ho prošla, abych se mohla podívat, 
jak to s ním vypadá. Skutečnost, že 
největší nepořádek je na sídlišti, mě 
nepotěšila. Přitom by se dalo říct, že by 
neměl být problém se o město trochu 
starat, prostředků je dost. Vinna je mla-
dá generace, která je líná vynášet smetí 
a raději ho hodí pod okna panelového 
domu, natož aby ji někdo donutil třídit 
odpad. Nepotřebuje to extra nějaké 
zvláštní a luxusní řešení. Stačilo by, aby 
město uspořádalo nějakou brigádu 
pro studenty za menší odměnu. Bylo 
by to levnější, než najímat dospělé 
pracovníky. Voda je u nás myslím dob-
rá, nejsem totiž žádný velký odborník 
pro tuto oblast. Kromě hromady plas-
tových lahví u jezu to docela jde. Čis-
tička odvádí dobrou práci. Mnohem 
horší je to zde s ovzduším, po setmění 
jako by kotle a komíny začaly žít vlast-
ním smrdutým životem. 

Ondřej E. 
Popravdě řečeno mě otázka životní-
ho prostředí zde v našem městě nijak 
nevzrušuje a nikdy jsem se jí nezabýval. 
Když se ji tedy teď pokusím zhodnotit, 
příroda v našem městě je podle mne 
na stejné úrovni a nebo velmi podobné 
úrovni jako kdekoli jinde v oblastech s 
podobnou polohou a nadmořskou výš-
kou. Situace je podle mne u nás docela 
dobrá, čistota města není něco, čím 
bychom se mohli chlubit, ale ani pro to 
propadat hanbou (myslím před ostatní-
mi evropskými zeměmi). Např. v Řecku 
je situace mnohem horší… V této době 
bych neviděl ve větším čistění města 
větší prioritu a spíš bych se soustředil na 
kulturní a hospodářské oživení. Myslím, 
že větší čistění města by bylo dnes zby-
tečně nákladné a výsledek by byl mini-
mální. Vždy se najde někdo ochotný 
uklizenou plochu zase zaneřádit A další 
řešení? Výchova společnosti k čistotě? 
Ehm… kdo tomu opravdu věří???

Tomáš O. 
Odpad, znečištěná voda a znečištěné 
ovzduší. Když se tak zamyslím, je to 
problém všech měst, a nejen měst. Ale 
naše město – Klášterec nad Ohří – je na 
tom, podle mého názoru, podstatně 
lépe než jiná města. Tepelné elektrárny 
z okolí sice znečišťují životní prostředí, 
ale ne tolik jako před lety. Nevím žádné 
přesné údaje o ekologii v našem regi-
onu, snažím se popsat jen to, co vidím. 
Vidím, že některým lidem dělá při-
nejmenším problém vyhodit odpad do 
míst pro něj určených a ne na trávník. A 
někomu zase připadá zbytečné naspre-
jovat veřejný majetek a přispívat tak i k 
rozšiřování ozónové vrstvy. Ani na třídě-
ní odpadu se, podle mne, příliš nedbá. 
Nechci být zbytečný optimista, ale dou-
fám, že ekologická situace celé planety 
se do budoucna alespoň o něco zlepší. 
Zatím musíme konat a čekat… 

Kristián Horňák

Studentům třetích a čtvrtých ročníků gym-
názia se naskytla možnost zhlédnout reci-
tál Jana Kryla  „Není bratr jako bratr“.
Jan Kryl vyprávěl především o svém bra-
trovi, známém českém písničkáři Karlu 
Krylovi – o jeho životě a době, kdy se snažil 
bojovat s komunistickým režimem, s cen-
zurou, s omezenou svobodou, o pomě-
rech v jejich rodině a o velkých snech něco 
změnit.
Jan Kryl také vyprávěl o sobě a o svých bo-
jích s dnešní dobou, komentoval situaci na 
naší politické scéně dnes, parodoval rekla-
my, televizní pořady, mluvil o zkaženosti 
mládeže, o špatných vztazích mezi lidmi. 
Celý svůj pořad proložil několika svými, 
především ale bratrovými básničkami a 
písněmi. Zazněly ty nejznámější skladby 
jako Anděl nebo Bratříčku, zavírej vrátka a 
Lásko či Veličenstvo kat.

Karel Kryl je podle mě dnes obecně vní-
mám jako symbol boje s komunismem, 
jako ikona své doby, jako vzpomínka na 
„staré dobré“ časy.
Pro mě a myslím, že i pro celou mou 
generaci je už ale jenom legendou. V jeho 
písních hledáme vůni něčeho pro nás 
už neznámého, snažíme se urvat kousek 
z toho pocitu vzrušení ze zakázaného ovo-
ce. To se nám ale teď asi nemůže podařit.
Jan Kryl už nemá pro svou tvorbu tak 
„vhodné podmínky“, semknutost náro-
da přichází až v těžkých chvílích, teď je tu 
čas, kdy se lidé zajímají o sebe. Proto se on 
nezapíše do našich dějin takovým dílem 
jako jeho bratr. Jedno mu však nelze upřít: 
Sice úspěšně těží ze svého jména, ale šíří 
odkaz Karla Kryla. Legendy žijí jen když se 
vyprávějí, jakmile lidé ztratí zájem o nich 
poslouchat, zmizí.                Pavlína Lukešová

Poslední únorový den se ve velkém 
renesančním sále kláštereckého zámku 
uskutečnila slavnostní vernisáž výstavy 
Zmizelé Sudety, jejímž organizátorem 
je občanské sdružení Antikomplex. 
Toto sdružení vzniklo na jaře roku 
1998 z iniciativy několika vysokoškol-
ských studentů, které spojoval zájem 
o české pohraničí, sudetské Němce 
a jejich odsun. Po sérii diskusí, semi-
nářů a přednášek přišla na řadu první 
ofi ciální výstava „Zmizelé Sudety“, 
která se uskutečnila v prosinci 2002 
na Novoměstské radnici. Od té doby 
zhlédly výstavu tisíce lidí nejen u nás, 
ale i v Německu a v Polsku. Na tomto 
místě nemůžeme nezmínit, že jedním 
ze spoluautorů projektu Zmizelé Sude-
ty je i klášterecký Ing. Beran, autor 
internetového portálu zanikleobce.cz.

Také v Klášterci je o expozici velký 
zájem. Samotného zahájení, jehož sou-
částí byla i přednáška kulturologa Mgr. 
Petra Mikšíčka, se zúčastnilo několik 
desítek lidí, a to nejen z řad pamětníků. 
Pro ty, kdo se o problematiku českého 
pohraničí zajímají ve větší míře, měli 
autoři výstavy Zmizelé Sudety v záloze 
stejnojmennou knihu, jejíž poslední – 
v pořadí již 4. vydání – čítá téměř sedm 
set stran nabitých textem a fotografi e-
mi. Kromě této knihy má o.s. Antiko-
plex na svém kontě tituly Krajina za 
školou, Sudetské osudy nebo Proměny 
sudetské krajiny.
Závěrem dodejme, že výstava, která 
prostřednictvím srovnávacích fotogra-
fi í mapuje proměny česko-německé-
ho pohraničí, potrvá na kláštereckém 
zámku až do konce března.           -lara-

Městská knihovna v Klášterci nad Ohří Vás 
zve k účasti již v V. ročníku literární sou-
těže „Pisálek 2008“.
Soutěž bude probíhat ve třech kategoriích: 
Žáci od 13 do 15 let, studenti od 16 do 
19 let a dospělí od 20 let a výše. 
Poezie: 1 báseň na volné téma 
Próza: 1 povídka max. do 3 normostran 
Práce je nutné odevzdat psané na PC (výji-
mečně po tel. dohodě na psacím stroji), 
ručně psané práce nebudou do soutěže 
zařazeny. Práce lze odevzdat elektronicky 
na knih.klasterec@svc.cz (předmět PISÁ-
LEK 2008), nebo na mediu. 
Poštovní adresa pro doručování prací:
Městská knihovna Klášterec nad Ohří 
Oddělení pro dospělé
Budovatelská 486, 43151 Klášterec nad Ohří 
pod heslem „Pisálek 2008“. 
Práce musí být označena jménem a 
příjmením, věkem, poštovní adresou 
a telefonickým nebo e-mailovým kon-

taktem pisatele. Osobní údaje nebu-
dou poskytnuty třetí straně. 
Podání práce je zároveň aktem souhla-
su s podmínkami soutěže a přihláškou. 
Zaslané práce se nevracejí. Termín uzá-
věrky (rozhoduje datum na obálce) je 30. 
dubna 2008.
Slavnostní vyhlášení proběhne 12.6. 2008 
v Městské knihovně v Klášterci nad Ohří. 
Podrobnosti naleznete na internetové 
adrese www.knihovna.klasterecko.cz, 
vítězové budou vyzváni osobním dopi-
sem. S ohledem na nízkou účast na vyhlá-
šení vítězů soutěže upozorňujeme, že 
ceny NEBUDOU ani VÝJIMEČNĚ zasílány. 

Objevte Zmizelé SudetyObjevte Zmizelé Sudety

V souvislosti s uspořádáním výstavy 
Ekologická stopa připravili žáci 9. 
ročníků ze ZŠ Krátká anketu na téma 
„Klášterec nad Ohří a životní prostře-
dí v něm“. Některé odpovědi vám 
nabízíme, kompletní anketu najdete 
na internetových stránkách školy.

* * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * *

ANKETA
Životní prostředí

Knihovna vyhlašuje 5. ročník „Pisálka“ Knihovna vyhlašuje 5. ročník „Pisálka“ 

Potřebujete uklidit dům 

nebo byt?

Potřebujete vyprat koberec 

nebo sedačku?

Obraťte se na nás!

Tel.: +420 606 156 125
          +420 723 104 514

nebo e-mailem:
martinakydalova@seznam.cz

m.dykasova@seznam.cz

P S&

ÚKLIDOVÉ SLUŽBY

Mateřská škola DUHA
v Klášterci nad Ohří, Dlouhá 540

oslaví 20. výročí svého založení 
Při této příležitosti pořádá:

30.3. od 15.00 hodin v KD
„Tančíme a zpíváme s Inkou“
pořad pro děti a kamarády MŠ 
(vstupenky jsou na ředitelství 

MŠ zdarma)
31.3. od 9.00 do 16.00 hodin

Den otevřených dveří
Těšíme se na Vás!
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KULTURNÍ PROGRAMY   /   INZERCE

Udělejte
ze svého auta,
domu, či plotu

reklamní plochu!

14. pátek a 15. sobota v 19.00 hodin   Mládeži do 15 let nevhodné    Vstupné: 60,- Kč
VÝCHODNÍ PŘÍSLIBY*
VB/Kanada  2007, 101 minut,  české titulky. Thriller Davida Cronenberga nás přivádí do prostře-
dí ruských zločineckých klanů v Londýně. Hlavním hrdinou je rus jménem Nikolaj Lužin, který 
pracuje pro jednu velmi „významnou“ mafi ánskou rodinu. Jeho největší předností je rychlost a 
chladnokrevnost. Neváhá porušit zákon, použít násilí nebo dokonce zabít. Situace se změní ve 
chvíli, kdy porodní asistentka Anna (Naomi Watts) objeví deník ruské dívky. 

16. neděle
KINO NEPROMÍTÁ

17. pondělí a 18. úterý v 17.30 a 20.00 hodin   Mládeži přístupné    Vstupné: 75,- Kč
NA VLASTNÍ NEBEZPEČÍ*
ČR/Rumunsko 2008, 92 minut. Nový fi lm Filipa Renče. Majitel cestovní kanceláře zaměřené na 
extrémní sporty získá zajímavou zakázku – sjezd nebezpečné Černé řeky. Klient, který celou 
výpravu inicioval, má, zdá se, velmi vážný důvod, proč chce jet právě do oblasti, kde kdysi za 
podivných okolností zahynul jeden český vodák. Nabídka atraktivního dobrodružství svede 
dohromady nesourodou skupinu nic netušících lidí.

19. středa v 19.00 hodin  Mládeži přístupné    Vstupné: 60,- Kč
Filmový klub: PROJEKT 100 - 2008
OBRAZY STARÉHO SVĚTA*
Írán/Irák/Francie 2004, 95 minut, české titulky. Scénář a režie: Bahman Ghobadi. V utečeneckém 
táboře na turecko-irácké hranici, kam se stáhli Kurdové z okolních vesnic, to vře. Třináctiletý Kak, 
přezdívaný Satelit, se stává nepsaným vůdcem skupiny místních dětí, jejichž domovem jsou 
táborové stany. Většina z nich jsou zmrzačení sirotci, kteří mají jedinou možnost, jak si vydělat 
trochu peněz: sbírají a prodávají zbylé nevybuchlé nášlapné miny.

20. čtvrtek
KINO NEPROMÍTÁ

21. pátek v 19.00 hodin   Mládeži přístupné    Vstupné: 60,- Kč
OBČAN HAVEL*
ČR 2008, 119 minut. Film Občan Havel nahlíží do zákulisí politických i soukromých dramat prezi-
dentského období Václava Havla. Diváci uvidí jeho nervozitu při první volbě českého prezidenta 
či trápení při nácviku prezidentské děkovací řeči, poznají, že umí recitovat Šrámkův Stříbrný vítr 
nebo nalít Miloši Zemanovi becherovku. Režisér Pavel Koutecký začal fi lm natáčet v roce 1992 a 
sledoval prvního českého prezidenta více než třináct let.

22. sobota v 19.00 hodin  Mládeži do 15 let nevhodné    Vstupné: 60,- Kč
TOUHA, OPATRNOST*
USA/Čína/Tchajwan/Hongkong 2007, 159 minut, české titulky. Režisér Ang Lee získal za snímek 
na Mezinárodním fi lmovém festivalu v Benátkách 2007 „Zlatého lva“ v kategorii nejlepší režie. 
Eroticky laděný špionážní thriller se odehrává v Šanghaji roku 1942. Zuří II. světová válka, město je 
okupováno Japonci a odbojová skupina plánuje vraždu vlivného podnikatele Yee.

23. neděle a  24. pondělí
KINO NEPROMÍTÁ

25. úterý v 17.30 a 20.00 hodin   Mládeži do 15 let nevhodné    Vstupné: 40,- Kč
MONSTRUM*
USA 2007, 85 minut, české titulky. V útulném newyorském klubu probíhá párty na rozloučenou. 
Jejím aktérem je Rob, který se rozhodl odjet pracovat do Japonska. Zábava je v plném proudu, 
digitální kamera snímá rozjařené tváře Robových přátel, jenže pak vše razancí blesku přeruší 
výpadek proudu a zlověstný neidentifi kovatelný zvuk, který se rozléhá nad městem.

26. středa v 19.00 hodin  Mládeži přístupné    Vstupné: 60,- Kč
Filmový klub: PROJEKT 100 - 2008
KABINET DR. CALIGARIHO*
Německo, 1919, 69 minut. Režie: Robert Wiene. Kabinet doktora Caligariho se stal prvním a 
zásadním představitelem fi lmového expresionismu. Stylistické určení fi lmu naplňuje především 
mizanscéna. Ta vnějškově zprostředkovává narušenou psychiku postav prostřednictvím grotesk-
ně symbolického líčení, bizarních kostýmů, deformovaných tvarů a pokřivených linií výhradně 
ateliérových scén, které jsou kontrastně nasvíceny a přímo do nich jsou vmalovány hrozivé stíny. 

27. čtvrtek a 28. pátek v 16.00 a 18.00 hodin   Mládeži přístupné    Vstupné: 65,- Kč
ASTERIX A OLYMPIJSKÉ HRY*
Španělsko/Německo/Francie 2008, 117 minut, český dabing. Asterix a Obelix jsou zpět! A tento-
krát vás čeká příběh plný sportovního zápolení mezi Galy a jejich soupeři z celého světa.

* - premiéra kina Klášterec nad Ohří
Změna programu a vstupného vyhrazena!

Případné dotazy na tel.: 602 952 692, nebo kinoklasterec@seznam.cz
Rezervace vstupenek do kina Svět tel.: 474 375 701

Program na BŘEZEN 2008

Kulturní dům
Klášterec nad Ohří tel.: 474 375 726

14. března v 19.30 hodin
ZAHÁJENÍ KURZU TANCE PRO DOSPĚLÉ

Kurz je určen všem, kteří se chtějí naučit základní kroky běžných společenských tanců i těm, kteří si je chtějí 
připomenout. Vyučuje Dagmar Knížetová. Kurzovné pro 1 pár je 1.900,- Kč.

18. března od 19 hodin  Vstupné: 120,- Kč, důchodci: 90,- Kč
JOSEF ZÍMA

v lidové operetě Járy Beneše Na tý louce zelený. Dále účinkují dlouholetí členové Hudebního divadla v Karlíně a další. 

22. března od 20 – 03  hodin  Vstupné: 80,- Kč  Předprodej v KD !!
PLES SPORTOVCŮ

s vyhlášením ankety „Nejlepší sportovec roku 2007 města Klášterce nad Ohří“. Pořádá město Klášterec nad Ohří 
ve spolupráci k Kláštereckými novinami, sportovním magazínem ICING a Unií pro sport a zdraví. Hraje hudební 
skupina Metrum. 

23. března od 15 hodin  Vstupné: 40,- Kč 
O CHYTRÉ PRINCEZNĚ

Pohádkový muzikál podle klasické pohádky Boženy Němcové. Hrají herci Divadelní agentury Praha.

Zámek Klášterec n.O. tel.: 474 375 436

29.února - 30. března
VÝSTAVA  „ZMIZELÉ SUDETY“

Vernisáž výstavy s přednáškou se koná 29. 2. od 17 hodin. 

28. března od 18 hodin  Vstupné: 100,- Kč, slevy: 70,- Kč
VIOLONCELLOVÝ RECITÁL JANA ŠKRDLÍKA, KLAVÍR PETRA BESA POSPÍŠILOVÁ (ŠVÝCARSKO)

Koncert pořádaný ZUŠ Klášterec nad Ohří.

Zámek je celoročně přístupný.      

Kino Svět
Klášterec nad Ohří
tel.: 474 375 701

www.kinoklasterec.net

Nově otevřená 

PORADENSKÁ KANCELÁŘ
nabízí poradenství v oblasti

nákupu - prodeje nemovitostí (kupní, 
darovací smlouvy), úvěry, hypotéky.

Kde nás najdete:

 na náměstí v Klášterci nad Ohří
vedle Zámecké optiky.

Kontakty:

+420 773 288 465,  +420 737 736 789

nabízí k  prodeji tyto bytové jednotky:

bytová jednotka č. 548/14  /2+1/  v Družstevní ulici, včetně spoluvlastnického podílu na 
společných částech domu a pozemku  v k. ú. Klášterec nad Ohří

/základní nabídková cena: 119.278,- Kč/
Pozn.: byt je nabízen včetně nájemníka s nájemní smlouvou  na dobu neurčitou

bytová jednotka č. 549/7  /4+1/ v Družstevní ulici, včetně spoluvlastnického podílu na 
společných částech domu a pozemku v k. ú. Klášterec nad Ohří

/základní nabídková cena: 161.162,- Kč/
Pozn.: byt je nabízen včetně nájemníka s nájemní smlouvou  na dobu neurčitou

bytová jednotka č. 395/32 /2+1/ v ulici Pod Stadionem, včetně spoluvlastnického podílu 
na společných částech domu a pozemku  v k. ú. Miřetice u Klášterce nad Ohří

/základní nabídková cena: 88.191,- Kč/
Pozn.: byt je nabízen včetně nájemníka s nájemní smlouvou  na dobu neurčitou

bytová jednotka č. 409/6 /3+1/v ulici Pod Stadionem, včetně spoluvlastnického podílu na 
společných částech domu a pozemku v k. ú. Miřetice u Klášterce nad Ohří 

/základní nabídková cena: 108.584,- Kč/
Pozn.: byt je nabízen včetně nájemníka s nájemní smlouvou  na dobu neurčitou

bytová jednotka č. 409/8  /2+1/ v ulici Pod Stadionem, včetně spoluvlastnického podílu na 
společných částech domu a pozemku v k. ú. Miřetice u Klášterce nad Ohří 

/základní nabídková cena: 87.580,- Kč/
Pozn.: byt je nabízen včetně nájemníka s nájemní smlouvou  na dobu neurčitou

bytová jednotka č. 410/22  /3+1/ v ulici Pod Stadionem, včetně spoluvlastnického podílu 
na společných částech domu a pozemku v k. ú. Miřetice u Klášterce nad Ohří 

/základní nabídková cena: 102.537,- Kč/
Pozn.: byt je nabízen včetně nájemníka s nájemní smlouvou  na dobu neurčitou

bytová jednotka č. 412/35  /2+1/ v ulici Pod Stadionem, včetně spoluvlastnického podílu 
na společných částech domu a pozemku v k. ú. Miřetice u Klášterce nad Ohří

/základní nabídková cena : 87.823,-/
Pozn.: byt je nabízen včetně nájemníka s nájemní smlouvou  na dobu neurčitou

bytová jednotka č. 665/18  /3+1/ v Žitné ulici, včetně spoluvlastnického podílu na společ-
ných částech domu a pozemku v k. ú.  Miřetice u Klášterce nad Ohří

/základní nabídková cena: 135.653,- Kč/
Pozn.: byt je nabízen včetně nájemníka s nájemní smlouvou  na dobu neurčitou

Podmínky prodeje:
Město Klášterec nad Ohří nabízí prodej  uvedených bytových jednotek tomu žadateli, který učiní 
nejvyšší nabídku, přičemž tato nabídka nesmí být nižší, než je uvedená základní nabídková cena.

Žádosti a nabídky zasílejte na adresu nebo osobně:
Městská energie s.r.o., Pod Stadionem 415, 431 51 Klášterec nad Ohří, kancelář č. 106-přízemí.

Případné další dotazy Vám budou sděleny na výše uvedené adrese nebo na kontaktech:

Tel: 474638019, 774211396,  mail.:opltova@mestskaenergie.cz, Fax: 474638027

MĚSTO KLÁŠTEREC NAD OHŘÍ
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KLÁŠTERECKÝ SPORT
Klášterecká sportovní ohlédnutí za uplynulými čtrnácti dny

Za účasti  40 dětí ze 3 tělovýchovných jednot TJ ZŠ SPV Chomutov,  TJ Klášterec a SK SPV Klášterec se na Základní 
škole v Krátké ulici uskutečnila otevřená soutěž pro členy ČASPV, ČOS a AŠSK ve sportovní gymnastice. Největší obsa-
zenost byla v kategoriích mladších žákyň, ale soutěž absolvovali i 2 chlapci z kategorie těch nejmladších: Štěpán Kostel-
ník z klubu SK SPV Klášterec nad Ohří a Jiří Stanko z TJ  ZŠ SPV Chomutov. Nejen tito dva nejmladší dokazovali, že 
nám roste nová generace sportovních gymnastů. Funkci hlavního rozhodčího převzal 1. místopředseda České asociace 
Sportu pro všechny Jaroslav Sauer a sportovce přišel povzbudit i předseda regionálního centra SPV Chomutov Jaro-

Klášterecké noviny registrovány u MKČR pod číslem E 14592. Vydává: Město Klášterec n.O., nám. E. Beneše 85, 43151 Klášterec nad Ohří. Adresa redakce: 
Klášterecké noviny, Chomutovská 206, 431 51 Klášterec n.Ohří. Tel.: +420 724 802 804, +420 474 371 148. E-mail: redakce@klnoviny.cz  http://www.klnoviny.cz 
Odpovědný redaktor: Roman Novotný. Redaktor: Mgr. Lenka Křenová. Fotoreportér: Vítězslav Růta. 
Nevyžádané materiály a fotografi e se nevracejí. Za původnost a obsahovou správnost jednotlivých příspěvků ručí jejich autoři. Zveřejněné nepodepsané články jsou 
redakční. Podepsané články, i zkratkou, nemusí být shodné s názory redakce. Vydavatel neručí za obsah inzerce.  Tisk - AKORD s.r.o. Chomutov

Play-off pro Klášterec skončilo v prvním kole

Klášterečtí hokejisté letos nastoupili do 
prvního kola play–off  proti Nymburku. Dva 
domácí zápasy nedopadly právě podle oče-
kávání, a tak se za stavu 1:1 stěhovala série 
na nymburský led. Na něm klášterečtí bojo-
vali jako lvi. V prvním utkání sice prohráli 3:1, 
ale ve  druhém se vzchopili a v prodloužení 
porazili Nymburk 2:1. Série se tak za stavu 2:2 
znovu stěhovala na klášterecký led.
Výkon svých idolů ocenili také fanoušci, kte-
rých se v ochozech zimního stadionu sešlo 
víc než kdykoli v průběhu celé sezony. A 
bylo se nač dívat. Už ve druhé minutě ohrozil 
nymburského brankáře Jágra nebezpečnou 
střelou Jindřich Růžek. Bohužel neúspěšně. 
První gól utkání tak padl až na začátku sed-
mé minuty. Za Jágrova záda se trefi l Radek 
Krpenský po přihrávce Lukáše Ziky. Krpen-
ský pravděpodobně vstřelil gól nohou nebo 
bruslí a nymburští si na to také stěžovali. 
Marně. Gól platil a Klášterec vedl 1:0.
První vážnější ohrožení zažil domácí brankář 
Pavel Damašek na konci čtrnácté minuty. 
Ihned po vhazování se před něho probo-
joval Oldřich Nýč, ale naštěstí pro domácí 
neuspěl. Podařilo se mu to až o minutu 
později, když v přesilovce hostů vyrovnal 
na 1:1. Slabší chvilku si pak vybral Damašek 
v osmnácté minutě, kdy pustil víceméně 
pokusnou střelu Václava Dvořáka a Nym-
burk vedl 2:1. A pro Klášterec mělo být ještě 
hůř. Nymburští zabojovali za Damaškovou 
brankou, Kadeřábek propasoval nahrávku 
skrze klášterecké obránce až na Vondrlíka a 
ten zvýšil vedení Nymburka 3:1.
Domácí hráči se však nevzdali a necelou 
minutu po začátku druhé třetiny korunovali 

svou snahu úspěchem. Přesnou střelou do 
růžku Jágrovy branky snížil na 2:3 Ondřej 
Mašek. Domácí hokejisté pak do snahy o 
vyrovnávací branku vrhli všechny své síly, ale 
všechny jejich pokusy končily na výborném 
Jágrovi v nymburské brance. Bohužel Dama-
šek svůj den v sobotním zápase neměl. Ve 
čtyřiatřicáté minutě pustil Turinského střelu 

Sportovní gymnastika nemusí mít obavy o mladé a nadějné talenty 

kontaktní místo:
Klášterec n.O., Husova 86, požární stanice

otevřeno každou středu 15.00-17.00
kontaktní osoba paní Dana Krejčová

mobil 724 287 215, 607 575 134

Nabízíme pojištění staveb, domácností,

odpovědnosti, vozidel a další ...

Více informací naleznete na www.hvp.cz

zpoza obránce a Nymburk 
se dostal do vedení 4:2.
Nejjistější nebyl Damašek 
ani na začátku osmatři-
cáté minuty, v níž nym-
burští skórovali dokonce 
ve vlastním oslabení. 
Domácí brankář neudržel 
Fišerovu střelu a Šimek 
doklepl puk popáté do 
sítě domácí branky. 
Do poslední třetiny se 
domácí vrhli po hlavě a 
málem na to doplatili. 
Ve dvaapadesáté minu-
tě vystřelil na Damaška 
nymburský kapitán Nýč. 
Damašek si nebyl jistý, kde 
puk je. Jako první ho obje-

Sportovní zpravodajství vám 
přinášíme společně s :

Potřebujete si dojít na úřad, k lékaři, 
nakoupit .... a nemá vám kdo pohlídat vaše 
dítě? Volejte: 604 954 504

ŘÁDKOVÁ

INZERCE

www.klnoviny.cz

PNEUSERVIS - BOHÁČ
Vítězná 268, Klášterec n.O. (pod Benzinou)

VÝMĚNA PNEU 4 KS

250 ,- Kč

Na pneumatiky BARUM - 25% sleva

Tel: +420 608 807 059
E-mail: pneuservisbohac@seznam.cz 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

vil nymburský Dvořák, ale už neměl mož-
nost postrčit puk do klášterecké sítě.
V úspěch proměnili klášterečtí svůj tlak ve 
čtyřiapadesáté minutě. Mašek našel přes-
nou přihrávkou Jana Stehlíka, ten dělovkou 
propálil Jágrovy betony a snížil na 3:5. A jak 
už bývá u kláštereckých hokejistů zvykem, 
zdramatizovali zápas až do konce. Pětapa-
desát vteřin před koncem odvolali branká-
ře a třiatřicet vteřin před závěrečnou siré-
nou snížil Jan Stehlík na 4:5. Další šance na 
vyrovnání pak nymburští zabrzdili faulová-
ním Vrtka, a tak Klášterec vypadl z play-off , 
když podlehl Nymburku 3:2 na zápasy.
„Bohužel ty dva góly v poslední třetině přišly 
pozdě a na vyrovnání už nebyl čas,“ dodal 
po zápase trenér Petr Mikeš. „Nymburk byl 
bohužel lepší v osobních soubojích a herní 
chytrosti. My jsme se na góly hodně nadřeli, 
zatímco soupeř je dával celkem lehce. Roz-
hodla hokejová vyzrálost.“ Ačkoli Petr Mikeš 
netrénoval klášterecké hokejisty po celou 
sezonu, pokusili jsme se s ním alespoň 
stručně zhodnotit celou letošní sezonu. 
„Základní část, myslím, dopadla velmi dobře, 
skončili jsme na druhém místě,“ poznamenal 
k výkonům našich hokejistů Mikeš. „Play-off  
je ovšem úplně jiná soutěž. Tam rozhodují 
maličkosti. Hráli jsme s Nymburkem vyrovna-
nou partii, ale to štěstíčko se přiklonilo k nim. 
Přesto bych chtěl klukům moc poděkovat, 
protože tu celou sezonu odmakali, bohužel 
chybělo to štěstíčko na konci.“                      -miny-

slav Luňák. Přijeli také patroni soutěže - ředitelka ústecké Oborové zdravotní 
pojišťovny paní Věra Soukalová se svými spolupracovnicemi, u kterých si divá-
ci i soutěžící mohli nechat změřit tlak a například se dozvědět, jak pečovat o 
své zdraví formou vhodné prevence. A protože celá soutěž proběhla 8. března, 
nezapomnělo se ani na přítomné ženy v řadách fanoušků, které obdržely od 
„Žabiček“ papírové květinky k svátku MDŽ.                                                   - rony-

Umístění kláštereckých  závodníků:

nejmladší žáci:
1. Š. Kostelník - SKSPV Klášterec
mladší žáci:
2.  J. Šišulák - SKSPV Klášterec
mladší žákyně I:
1. A. Švábíková - SKSPV Klášterec
mladší žákyně II:
1. K.  Rosenbaumová - SKSPV Klášterec
2. L. Heroutová - SKSPV Klášterec
3. Hoang Thi Ngoc Ivanka - SKSPV Klášterec
starší žákyně III:
1. T. Šebková - SKSPV Klášterec
2. K. Svobodová - SKSPV Klášterec
3. Ž. Kostelníková - SKSPV Klášterec
starší žákyně IV: 
2. V. Kotlanová - SKSPV Klášterec
dorostenky: 
1. M. Klimčáková - SKSPV Klášterec
2. T.  Kuncová - TJ Klášterec n/O             

V přípravném fotbalovém utkání se 
v sobotu 8. března potkali klášterečtí fot-
balisté s kadaňským Tatranem. V oblast-
ním derby byl však rozdíl dvou tříd, které 
dělí oba celky, znát a diváci se tak přišli na 
kadaňský stadion podívat pouze na zají-
mavější trénink.
První gól domácích vstřelil Ondřej Mikeš a 
Kadaň vedla 1:0. Ve dvacáté minutě nedo-
sáhli klášterečtí obránci na Uhlíkův centr, 
k míči se dostal Poustka a zvýšil na 2:0. O 
šest minut později už to bylo 3:0. Za záda 
kláštereckého brankáře Romana Škvrny se 
trefi l  Karel Nádeník. Čtvrtý gól se v klášte-
recké síti zatřepotal v osmatřicáté minutě. 
Hlavou se trefi l Zdeněk Zapský. Klášterečtí 
fotbalisté se v prvním poločase jen velmi 
těžko dostávali před kadaňskou branku 
a když už se jim to podařilo, skončilo to 
podobně jako v případě Habovi šance ve 
třiačtyřicáté minutě. Z velkého úhlu se mu 
bohužel pro Klášterec nepodařilo usměr-
nit míč do branky a ten skončil pouze ved-
le pravé tyče. A tak přišla nevyhnutelně 
chvíle pro pátý kadaňský gól. Klášterecká 
obrana neuhlídala Uhlíka a ten Škvrnu 
s přehledem překonal. Výsledkem 5:0 pro 
Kadaň také skončil první poločas. 
Ani v tom druhém se kláštereckým neda-
řilo o moc lépe. Hned na začátku přihrál 
Uhlík přesně Nádeníkovi a ten dal už šestý 
kadaňský gól. Klášterečtí se pak z protiú-
toku přiblížili na dostřel domácí branky, 
ale z přílišné horlivosti skončil míč vysoko 
nad břevnem branky. Posedmé se kadaňští 

trefi li zásluhou Uhlíka, který do klášterecké 
branky dorazil míč odražený od tyče. Když 
Ondřej Mikeš vysunul do kláštereckého 
vápna sprintujícího Šimoníčka, skóre se 
opět změnilo na 8:0. Po hodině hry už to 
bylo 9:0. Z přímého kopu vymetl pavučinu 
v růžku klášterecké branky Martin Poustka.
V osmdesáté minutě mohli dát naopak 
klášterečtí alespoň čestný úspěch, ale 
bohužel jim nebylo v sobotu přáno. Na 
dlouhý výlet přes polovinu hřiště se vydal 
Petr Procházka, ale jeho dobře myšlenou 
technickou střelu vyrazil Neček nohou.
O dvě minuty později se do vápna domá-
cích probojoval opět Procházka a přene-
chal míč Hlaváčkovi. Ten ovšem kadaň-
skou branku netrefi l. A tak čtyři minuty 
před koncem zápasu pečetil stav sobot-
ního přátelského utkání na konečných 
10:0 pro Kadaň Pavel Sachar.
S výkonem svých svěřenců nebyl trenér 
Jiří Janda pochopitelně příliš spokojen. 
„Nestačili jsme na ně, to jste mohli vidět sami,“ 
přiznal Janda po zápase. „Důvod je prostý, 
v zimní přípravě se netrénovalo a sami hráči 
to po zápase přiznali v kabině. Bez tréninku 
se dneska fotbal prostě hrát nedá.“
Klášterecké fotbalisty čeká ještě jeden 
přípravný zápas ve Vilémově a 23. břez-
na vstoupí rovnýma nohama do sou-
těže dohrávkou zápasu podzimní části 
soutěže. Na domácím hřišti přivítají naši 
fotbalisté Meziboří a o týden později 
začnou taktéž doma jarní část soutěže 
proti Sokolu Bečov.

„Pokud nevyhrajeme, můžeme o udržení 
v soutěži mluvit jen v souvislosti se slovem 
zázrak,“ dodal trenér Janda a zároveň si 
povzdechl nad stavem kláštereckého fot-
balu. „Tak špatně na tom v Klášterci fotbal už 
dlouho nebyl. Já to nepamatuji a jsem v Kláš-
terci od svých třinácti let.“                                  -miny-

Nejmladší hráči fotbalového klubu Klášterce 
se zúčastnili dalšího z přípravných turnajů a 
opět dokázali bojovat o nejpřednější umís-
tění. Na turnaji ve Vilémově obsadili v konku-
renci osmi startujících týmů nakonec druhé 
místo, když jedinou porážku 3:2  jim uštědřil  
vítěz celého turnaje fotbalisté „A“ družstva z 
Kadaně. V kláštereckém týmu se střelecky 
opět zaskvěl Kryštof Zapský se 13 brankami.  
Dalšími úspěšnými střelci byli Dokoupil (8), 
Kalvoda (3) a Šulan (1).                       - rony-

Pořadí na prvních 3 místech:
1.  FK Kadaň „A“           18 bodů
2. FK Klášterec              16 bodů
3. FK Chomutov          11 bodů

Přípravka opět válela

Kadaňští fotbalisté uštědřili kláštereckému „Áčku“ lekci z produktivity 

PŘIJMU PRODAVAČKU
DO TRAFIKY

( i důchodce )

Tel.: 474 376 133

          603 865 420

volejte

Slavnostní galavečer
s vyhlášením ankety

Sportovec roku 2007
města Klášterce nad Ohří

proběhne 22. března od 20 hodin 
v kulturním domě, kde jsou také v 

předprodeji vstupenky. 


